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De Voorzitter opent de vergadering met een welkom aan iedereen. De vergadering verloopt 
digitaal vanwege de 4de coronagolf. 
 
 
 

* * * 
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1. Verslag vorige vergadering: 

 
Het verslag wordt goedgekeurd  
 
Opvolging van de vorige vergadering :  
 

o Er dienden vanwege de coronatoestand een aantal initiatieven te worden uitgesteld  

naar een latere datum : 

▪ de geplande lunch in sociaal restaurant  De Ooievaar; 

▪ het gesprek met de kookploeg Gent Solidair werd uitgesteld naar januari; 

▪ het interview met de Mozaiekschool. 

o Vraag van St Barbara college : Jacques nam contact op met Philippe Cuelenaere maar 

kreeg hier geen verder nieuws van;  

o Geen verder nieuws i.v.m. de vraag van het internaat voor geplaatste kinderen voor 

maaltijden in het weekend (Joost); 

o In de door de Vlaamse regering voor 162 miljoen goedgekeurde klimaatregelen staat 

0,5 miljoen voor een actieplan tegen voedselverlies; 

o Warmste week : we deden niet mee aan dit initiatief en zijn voor het 2de jaar ook niet 

opgenomen als goede doel.  Er is wel een vermelding op onze facebookpagina. Er was 

veel publiciteit rond het initiatief ‘de Armste week’ van  het Gents Solidariteitsfonds  

Er werd 121.000 € verzameld, waarvan 40.000 € door de verkoop van meer dan 2.000 

maaltijden.  De vraag wordt gesteld waar het ingezamelde geld naartoe gaat.  Karleen 

wijst erop dat er 14 partners worden vermeld, maar in werkelijkheid zijn het er een 

stuk minder (zie ook vorig verslag).  Het leeuwendeel van het geld  gaat naar de 

Olijfboom, maar er is een gebrek aan transparantie.  Jacques zal een afspraak maken 

met Frederic Sioen van het Solidariteitsfonds om meer info te krijgen.  De voorzitter 

geeft aan dat de organisatie van de Armste week ruimer is dan alleen maar het 

Solidariteitsfonds. Tom bevestigt dat Ateljee ook werd aangesproken, maar dat het in 

feite enkel ging om een vraag tot sponsoring. Ateljee is hier niet op ingegaan omdat 

dit meer iets is voor reguliere restaurants (zie vorig verslag). Naar de toekomst toe 

stelt de voorzitter voor om een taakverdeling af te spreken onder de bestuurders 

zodat initiatieven zoals de Warmste week en de Armste week beter kunnen opgevolgd 

worden. In het verleden ontvingen we via de KBS een 2.000 € inkomsten uit de 

Warmste week.  Er wordt nogmaals gevraagd dat de gegevens via onze account 

worden aangepast.  Steven geeft aan dat Charlotte, die dit in orde zou brengen 

inmiddels de club heeft verlaten en dat we geen toegang meer hebben tot onze 

account.   Maar via onze eigen contactpersoon bij de KBS  zouden we toch kunnen 

vragen om dit in orde te brengen;   

o Karleen wijst erop dat de inkomsten dit jaar sowieso eerder gericht waren op 

verenigingen die projecten opzetten rond veerkracht en sociaal welzijn;  

o HoGent heeft in 2019 en 2021 een bevraging gedaan over het geefgedrag van de 

Vlamingen. Het publicatiedossier werd opgevraagd door VOG.  Dit kan ons een beter 

inzicht geven van hoe men met sponsors in contact kan komen;  

o Voedselautomaten : we wezen destijds het project af om ‘voedselautomaten’ te 

plaatsen voor voedselbedeling tijdens het weekend – er zouden er nu toch een aantal 

zijn geplaatst in de stad, o.m.  op het voetpad van De Vooruit. 
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2. Financiën 

 

- Overzicht 2021 door de penningmeester (toestand op 14.12) : 
o Inkomsten : 79.899 euro waarvan 40.000 euro via het wijnweekend – de overige 

donaties kwamen hoofdzakelijk via de KBS.  
o Uitgaven :  55.332 euro, maar er moeten nog facturen binnenkomen o.a. voor de 

kerstmaaltijden (minder dan andere jaren)  en de afrekening van de gratis 
maaltijdvouchers die werden verdeeld tijdens de activiteit van RC Gent-Noord bij 
Parnassus. 

- Stand rekeningen : 

o Spaarboekje : 40.341 euro 

o Zichtrekening : 38.833 euro 

o KBS (20.12.2021) : er is nog 8.662,31 euro over van 2020 - stand op 20.12.2021 :  

24.325 euro , dus in totaal 32.987,34 euro 

- Giften : het aantal giften is opnieuw aangegroeid, vooral door giften vanwege Rotariërs.  Zo 
was er een gift van 1.000 euro van Medilab. We verwachten nog een verdere aangroei tegen 
31.12.  Er komt ook nog een gift bij via Open Plaats, vermoedelijk een 9.000 euro. 
De donateurslijst kan mondeling worden besproken bij de aanvang van 2022 en er zal een 
bedankingsbrief volgen vanuit KBS (samen met het fiscaal attest) en vanuit VOG.  In het 
eerste kwartaal zal nog een oproep voor giften worden toegestuurd aan de Gentse bedrijven.    

 
3. Nieuws van de partners 

 

ROTARY  

o Speelgoedactie RC Prinsenhof : Marc geeft een korte toelichting bij dit initiatief en 
bedankt de partners voor de goede samenwerking.  Er kwam ook speelgoed ivan 
leden van andere clubs.  Tom prijst de efficiënte manier waarop dit initiatief werd 
aangepakt.  Ook Karleen spreekt haar waardering uit voor het initiatief dat zeker in 
deze tijden, waarin andere acties zijn weggevallen, beantwoordde aan een reële 
behoefte; 

o Sponsoring : er werd een sponsorbrief gezonden naar de Clubvoorzitters met vraag 
om deze onverwijld door te sturen naar hun clubleden zodat deze nog konden 
genieten van het fiscaal voordeel voor fiscaal aftrekbare giften voor 2021.  Er was te 
weinig tijd voor een meer gepersonaliseerd schrijven, maar dit kan eventueel nog 
gebeuren in het eerste kwartaal als het bij iedereen iets kalmer is op dat gebied en 
de budgetten van de bedrijven ook opnieuw worden bekeken; 

o RC Prinsenhof : Marc gaf er tijdens de general assembly een situatieschets over het 
VOG; 

o De gezamenlijke nieuwjaarsreceptie gaat niet door; 
o ‘Brooddoos-nodig’ : Enchanté komt daarover spreken in RC Gent op 10 januari en is 

bereid om ook bij Kras uitleg te geven over het initiatief.  Enchanté heeft contacten 
met het stadsbestuur en plannen om de actie op  te schalen naar leerlingen van de 
lagere school.  Karleen wijst er nogmaals op dat ook de Stad Gent met dergelijke 
zaken bezig is.   

o Er zijn vragen voor trolleys/rugzakken voor de klanten van Open Plaats, De Fontein 
en Sint-Antoniuskring. De DAG-commissies worden hierover gecontacteerd.  Er 
zullen 10 trolleys aan de Fontein worden geschonken. Clubs die willen meewerken 
kunnen een seintje geven aan Koen.  Karleen stelt voor om de aanvragen te 
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bundelen teneinde van een schaalvoordeel te kunnen genieten.  Koen zegt dat er 
een goedkoop aanbod is op de markt.   

 

VOG vzw 

 

o De statutenwijzigingen, de verslagen van de algemene vergaderingen, de 
benoemingen en ontslagen van bestuurders en de gecoördineerde statuten vanaf 
2017 werden neergelegd op de griffie van de rechtbank van ondernemingen voor 
publicatie in BS en KBO. De penningmeester vulde de belastingaangifte voor het 
boekjaar 2020 in  en paste ook de gegevens van de leden in het UBO-register aan .  
Voor enkele leden ontbreekt nog de kopie van de ID-kaart); 

o Oproepen om voedsel :  er kwamen heel wat telefonische oproepen om voedsel 
binnen. Deze werden doorverwezen.  In de Bloemekenswijk zou slechts om de 2 
weken een voedselbedeling gebeuren gedurende een tweetal uren. Er zijn wel 
initiatieven in de buurt, maar dit kan misschien toch op regelmatiger basis gebeuren. 
Karleen geeft aan dat dit een kwestie van organisatie is waarbij men voedsel 
meekrijgt voor enkele weken en bij acute noodzaak vindt men zijn weg wel; 

o Aanbod van (voedsel)overschotten :  
▪ 15 kg Kaas van de abdij van Postel via een marketing buro Wennecker; 

▪ Street Food company, een traiteurdienst, bood anderhalf pallet bloem en 

suiker aan; 

▪ Vegetarisch restaurant De Appelier meldde 40 maaltijden op overschot, 

maar dit was op een vrijdagnamiddag, wat de doorverwijzing bemoeilijkt; 

▪ Uulki, een bedrijf dat houten keukenmaal produceert; werd verkocht  en 

heeft een  deel van zijn stock aangeboden – dit werd doorgegeven aan de 

Sociale Kruidenier Rabot en Let’s save Food.  Beiden waren er heel tevreden 

mee en zijn geïnteresseerd in verder contact.   Let’ save food is actief op een 

6-tal plaatsen en is een interessant kanaal voor doorverwijzing bij aanbod 

van voedseloverschotten;  

▪ Oproep van Dirk Oleander die een rijdende winkel heeft en soms een aanbod 

van voedseloverschot heeft.  Hij nam inmiddels contact op met Tom met de 

vraag hoe hij best een sociale medewerker kon aanwerven.  

o Googleproject marketing : het rapport van de studenten is gepland voor eind 
december; 

o Er waren heel wat aanvragen voor vrijwilligerswerk vanuit de studentenwereld 
 

KRAS 

 

o Immoneb :  Jean-Pierre was aanwezig bij de opening in het shoppingcentrum Zuid.  
De opening kreeg goede weerklank in de media en er was ook een vraag in het 
Vlaams parlement.  Er kan onvoldoende benadrukt worden hoe erg de woonproble-
matiek is en het initiatief heeft het aantal vragen nog doen toenemen;  

o Het project ‘Materiële steun’ werd verlengd voor een jaar.  Een medewerkster die 
met extra-subsidie van de Stad Gent werd ingezet op dit traject verlaat Kras.  Dus als 
men iemand kent die sociaal bezig is en geen job heeft of die afstudeert in januari of 
februari kan dit worden gemeld aan Karleen; 

o Innovatiefonds : op een volgende bestuursvergadering zal de projectcoördinator een 
overzicht geven van wat gerealiseerd is en nog gerealiseerd zal worden.  Men wil bij 
elke partner, en dus ook VOG, nagaan of er nog een inbreng kan zijn vanuit VOG of 
wat het Innovatiefonds zelf nog zou kunnen aanbrengen; 
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o 180-degrees : enkele studenten handelsingenieurs doen een sociaal project van 
consultancy waarbij ze een tool ontwikkelden voor het  voorraadbeheer bij de 
Krasdiensten en de uitwisseling van voorraad tussen deze diensten;  

o Hedwig Bockstaele stopt bij Open Plaats; 
o Sint-Antoniuskring is op zoek naar rekken; 
o SIVI en Open Plaats hebben voorlopig een stockageruimte op de Vynckier-site 

gekregen.  
o Kras heeft een Open brief mee ondertekend over de problematiek bij de 

mutualiteiten in verband met de wachttijd die wordt opgelegd aan leden die hun 
ziektebijdrage niet betaalden in 2019.  De schorsing, die dit jaar zou ingaan, is met 
één jaar uitgesteld door de minister van sociale zaken;  

o Nieuwe kandidaat als Krasdienst : Zorgzaam Rabot (Zora), een samenwerking van 
Burgerplicht, de Protestantse kerk Rabot en de VZW Ergekon  (jeugdhuis).  Deze huist 
momenteel in de protestantse kerk, maar hoopt te verhuizen naar de Sint-Jozefkerk 
in de Wondelgemstraat.  Het is een diverse groep, wat positief is.  Ze zijn sinds een 
jaar actief en doen ook aan voedselondersteuning (een 45-tal gezinnen).  Daarnaast 
willen ze vooral inzetten op ontmoeting en van daaruit zullen ze mensen 
doorverwijzen naar krasdiensten in de buurt.  Elke tweede donderdag van de maand 
eis er een ontbijt en ontmoeting.  
 

 

ATELJEE 

 

o Sociaal restaurant De Punt hoopt eind februari te kunnen openen, momenteel zijn de 
verbouwingen nog volop aan de gang.   

o Op initiatief van Ivago was er een gezamenlijke actie van Ateljee en Open Plaats 
waarmee één en ander werd gered van de schroothoop;  

o Maaltijdvouchers : Tom heeft een overzicht doorgestuurd. Guy geeft aan dat er een 
nogal beperkte verspreiding was via het CAW, maar dat ze zich a priori richten tot de 
meest kwetsbaren, wat positief is.  Koen bevestigt dat het CAW al sinds enige tijd lid 
is van VOG  en ook al maaltijdbonnen heeft verdeeld, o.m. aan het Vluchtelingenhuis 
en Crisisopvang.  Karleen wijst erop dat het hier om de geïnde cheques gaat.  De 
factuur volgt nog voor het einde van dit jaar;   

o Eindejaarsmaaltijden kerst 2021 : Olivier heeft dit zo goed mogelijk georganiseerd, 
maar het was moeilijk omdat er uiteindelijk toch een aantal vragen bijkomende 
vragen waren : 

▪ De Zuidpoort 200 maaltijden 
▪ De Fontein 40 maaltijden 
▪ Huize Nieuwpoort 25 maaltijden 
▪ Sint-Antoniuskring 160 maaltijden 
▪ WZS Kans 77 maaltijden 

Er was ook nog een vraag van Open Plaats voor 700 maaltijden.  In samenspraak met 
Olivier en in functie van de logistieke mogelijkheden werd beslist niet in te gaan op 
de vraag van Open Plaats om te leveren in de tweede kerstweek. 
 
Uiteindelijk gaat het om een vrij hoog aantal en stelt zich de vraag waarom men 
stopt met de eindejaarsmaaltijden.   Jacques merkt op dat er in het verslag van kras 
stond dat er geen eindejaarsmaaltijden zouden zijn en dat het dus eigenaardig is dat 
er nu toch aanvragen waren.  Karleen geeft aan dat  de vraag naar 
eindejaarsmaaltijden gesteld was aan alle krasdiensten en dat de huidige aanvragen 
uitgaan van kleinere diensten die een individuele buddywerking hebben en de 
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verdeling gebeurt dus niet via de gebruikelijke globale verdeling via de grotere 
krasdiensten.  De bijkomende aanvraag van Open Plaats werd gesteld door een 
medewerker die nieuw was bij Open Plaats en die niet op de hoogte was van de 
gemaakte afspraken binnen Kras.  Bij de grotere diensten stelt zich een logistiek 
probleem en de vraag of de eindejaarsmaaltijden de beste investering zijn voor deze 
diensten.   De voorzitter bevestigt de info betreffende Open Plaats, maar wijst erop 
dat ze aangaven dat ze geïnteresseerd blijven in het initiatief als het over 
verschillende dagen zou kunnen gespreid worden.    
Tom vraagt na of de camionette van Ateljee beschikbaar is.   
Jean-Pierre vindt het positief dat er toch nog aanvragen zijn binnengekomen en stelt 
voor om er aan mee te werken.  Guy, Yves en Capucine geven hun naam op. Karleen 
zal informeren voor de uren.   
 

o Eindejaarsmaaltijden – de toekomst : Tom herhaalt het voorstel om als alternatief 
voor de eindejaarsmaaltijden op enkele sleutelmomenten in het jaar maaltijden aan 
te leveren (zie vorig verslag).  De bedoeling is ervoor te zorgen dat de maaltijden  
bij de juiste mensen terechtkomen.  Capucine stelt voor om het initiatief eventueel 
te koppelen aan Sinterklaas als alternatief voor de kerstperiode. Karleen zal dit op 
een volgende Krasvergadering nog eens aankaarten, maar wijst erop dat het niet zo 
makkelijk is om dit online te doen.  De basisvraag is of we dit nog willen doen en of 
we dit nog willen/kunnen logistiek ondersteunen.   Voor Henri hoeft dit niet 
noodzakelijk vier keer per jaar te zijn, we moeten een overaanbod vermijden.  
Volgens Karleen is er bij 1.500 maaltijden op een totaal van 15.000 mensen die 
ondersteund worden geen risico op overaanbod.  Eén van de voordelen van het 
voorstel om de maaltijden over meerdere periodes te spreiden is dat daarmee kan 
worden vermeden dat mensen die onregelmatig langskomen uit de boot vallen 
omdat ze toevallig in de eindejaarsperiode niet langskomen.  Anderzijds zouden 
warme maaltijden als voedselaanbod niet het meest populair zijn en dus vraagt Kras 
zich af of de inzet op warme maaltijden de investering vanuit VOG rechtvaardigt.   
Het risico dat de maaltijden verkeerd terechtkomen is volgens haar niet groot 
aangezien uit een sociaal onderzoek blijkt dat het allemaal over mensen gaat die 
onder de armoedegrens leven.  Koen besluit dat 1.500 op 15000 niet weinig is en als 
we het gaan doen, dat we dan best aan Kras vragen welke de (kleine) doelgroepen 
zijn per Krasdienst.  Tom kan dan vanuit Ateljee bekijken wat de mogelijkheden zijn. 
De vergadering besluit dat VOG dit alternatief voorstel wil ondersteunen, voor 
maximaal 2.500 maaltijden mits er een aanbod is vanuit Ateljee en mits de vraag 
vanuit Kras voldoende duidelijk wordt geformuleerd.  De splitsing  over vier 
momenten laat toe om in functie van de evolutie later op het jaar nog te beslissen 
om eventueel te ondersteunen voor bijkomende maaltijden.  Karleen zal alvast 
navragen binnen de Krasdiensten hoe dit het vlotst kan verlopen.   

 

4. Aanvragen ondersteuning 

 
 

KRAS :  (zie mail Koen) :  

 

o Het betreft klassieke aanvragen (transport, babyvoeding, verpakking, melk en een 
broodsnijmachine)  voor een totaalbedrag van 4.796,60 € .  De aanvragen worden 
goedgekeurd; 

o Sint-Antoniuskring (via Jean-Pierre) : –vernieuwing frigokamer en koelkamer -  totale 
kostprijs bedraagt 27.192,53 euro inclusief BTW.  Dit is een belangrijke investering 
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die het energieverbruik zal verminderen.  De facturen werden betaald, maar men is 
dankbaar voor eventuele ondersteuning.  De vergadering is, op voorstel van de 
penningmeester, akkoord om daarvoor 10.000 euro via de KBS te gebruiken.  Jean-
Pierre wijst erop dat andere krasdiensten ook nog enkele diepvriesmeubels zullen ter 
beschikking stellen;  

o Transport: Guy vraagt of de camionette een besparing op de transportkosten met 
zich meebrengt.  Karleen bevestigt dat de camionette goed wordt ingezet, maar dat 
de steunaanvragen voor transport vooral groot transport naar de voedselbank 
betreft en niet zozeer het transport tussen de krasdiensten waarvoor de camionette 
wordt ingezet.    
 

ATELJEE 

 

o Geen aanvragen; 
o De bain marie is pas voor 2022. Er volgt eventueel nog een aanvraag voor de Punt, 

maar daar is nog geen verdere info over.  Henri bevestigt dat m.u.v. de bain marie, 
alle bedragen van de vorige steunaanvragen voor Ateljee werden betaald.   

 

 

ANDERE  

o ‘t Stoofken : de 1.500 euro die vorig jaar werd toegekend is nog niet betaald. Het 

gaat om  230 aan huis bezorgde maaltijden .  De totale kostprijs voor de actie van dit 

jaar is 7.500 euro.  Deze omvat ook  drukwerk en cadeautjes zoals bioscooptickets.  

Henri bevestigt dat de steun voor 2020 werd betaald en dat dit een aanvraag voor 

2021 betreft.   Volgens Karleen is dit initiatief erg populair. Buiten coronatijden gaat 

het om een feest op oudejaarsavond.  De vergadering is akkoord met de betaling van 

de steun voor 2021.   

 
5. Donaties en acties : zie onder punt 2 en punt 3 (VOG) 

 

6. Varia 

 

o Poverello kwam negatief in het nieuws met de vraag van 14 miljoen euro.  Dit is een  

blaam voor de armoedebestrijding en een voorbeeld van hoe men het niet moet 

aanpakken.    

o Verkeersboete van Johan t.g.v. het afhalen van kledij bij Primark door beperkte 

parkeermogelijkheden op de Vrijdagsmarkt. VOG zal deze ten laste nemen: 

o Aanbod via Fernand VANHEES wiens schoonzoon bij TOP-bronnen regelmatig 

overschotten kan aanbieden.  VOG zal de coördinaten van Kras en Ateljee 

doorgeven:  

o Wensen ontvangen van enkele Krasdiensten en van KBS: 

o Jacques : zoeken nog twee laptops voor een project in Argentinië– Ateljee heeft 

laptops, maar zonder besturingssysteem.  Er is een tekort aan laptops en de 
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verdeling vanuit repaircafé is voorbehouden aan mensen in armoede in Gent. Dit is 

ondertussen opgelost ! 

o Capucine : babyvoeding; er zou meer informatie volgen voor het einde van het jaar, 

maar voorlopig nog niets verder vernomen.   

De voorzitter besluit de vergadering met zijn wensen voor de kerst-en eindejaarsperiode.   

 
Einde vergadering 22u10. 
 
 
Marc Rogiers 
Secretaris 
 
Volgende vergaderdata :  

- dinsdag 1 februari 
- woensdag 9 maart  
- woensdag 20 april 

 
Tussendoor kunnen er ad hoc vergaderingen zijn met een kernploeg en/of enkel Rotariërs 
 
 

* * * 
 
 
 
 
 


